

SIARAN AKHBAR

UNTUK SIARAN SEGERA

2,000 GOLONGAN ASNAF BAKAL MANFAAT SUMBANGAN AIDILADHA

~ ANIH Berhad Ceriakan Ibadah Korban Tiga Komuniti Jajaran Tahun Ini~

KUALA LUMPUR, 1 JULAI 2022– ANIH Berhad, pengendali Lebuhraya Kuala Lumpur – Karak (KLK) dan Lebuhraya Pantai Timur Fasa 1 (LPT1) telah menyempurnakan sumbangan Aidiladha kepada tiga komuniti jajaran lebuhraya kendaliannya yang bakal memanfaatkan 2,000 golongan asnaf Selasa lalu.

“Alhamdulillah, setelah hampir tiga tahun umat Islam di Malaysia terpaksa menyempurnakan ibadah korban secara bersederhana, ANIH Berhad bersyukur dapat menyambung semula salah satu aktiviti wajib, iaitu sumbangan Aidiladha kepada komuniti jajaran lebuhraya kendalian kami”, kata Haji Imran Gulcharan Abdullah, Ketua Pegawai Eksekutif (CEO) ANIH Berhad.

“Alhamdulillah, setelah hampir tiga tahun, sumbangan korporat dari ANIH Berhad sedikit sebanyak mencerikan sambutan kami pada kali ini”, kata Kamarizan Baharuddin, ahli qariah Kampung Mempateh.

Sementara itu, Zulkiflee Jalil dari masjid Yayasan Mohamed Noah menzahirkan rasa kesyukuran beliau kerana masjid ini kebiasaannya menjadi tumpuan para pelancong ke Genting Highlands. Menurut beliau lagi, walaupun tidak mempunyai ahli qariah yang ramai, pihak pengurusan tetap membuat persediaan rapi dari segi pematuhan SOP yang digariskan Jabatan Agama Islam dan Jabatan Vetrinari negeri pagi memastikan majlis dapat dijalankan dengan lancar.

Sejumlah 7,800 orang dari 12 komuniti jajaran Lebuhraya KLK dan LPT1 telah menerima manfaat program Tanggungjawab Sosial Korporat (CSR) ini sejak diperkenalkan pada tahun 2014.

Untuk maklumat tepat dan terkini lebuhraya KLK dan LPT1, sila rujuk laman sosial rasmi Lembaga Lebuhraya Malaysia/ANIH Berhad di Twitter @LLMTrafik @LPTTrafik dan Facebook @Lembaga Lebuhraya Malaysia @Lebuhraya Pantai Timur atau hubungi *hotline* LLM di 1800-88-7752 dan LPT - Line di 1-700-818-700.

-TAMAT-

Tentang ANIH Berhad

ANIH Berhad adalah pemegang konsesi Lebuhraya Pantai Timur (LPT) yang merangkumi komponen Lebuhraya Kuala Lumpur-Karak (KLK) dan Lebuhraya Pantai Timur Fasa 1 (LPT 1), sepanjang 250 kilometer (KM). Bermula dari Gombak di KM 19.2 Lembah Klang hingga ke Jabor di KM 250 Terengganu, LPT meningkatkan masa perjalanan, dari Lembah Klang ke bandar-bandar utama di sebelah Pantai Timur, terutamanya Kuantan. Operasi tol dan penyenggaraan rangkaian-rangkaian lebuhraya ANIH Berhad diurus oleh Kumpulan MTD.

**Siaran Akhbar dikeluarkan bagi pihak ANIH Berhad oleh:
Jabatan Komunikasi Korporat Kumpulan
Kumpulan MTD**

Menara MTD, 1, Jalan Batu Caves, 68100 Batu Caves, Selangor Darul Ehsan, Malaysia
Tel : 03-6195 1111 Fax : 03-6187 5055 Website : www.mtdgroup.com.my, www.anihberhad.com

MEDIA STATEMENT

FOR IMMEDIATE RELEASE

2,000 ASNAF TO BENEFIT FROM AIDILADHA CONTRIBUTION

~ ANIH Berhad Brings Cheers To Three Fenceline Community This Year ~

KUALA LUMPUR, 1 JULY 2022- ANIH Berhad, the operator of the Kuala Lumpur – Karak Highway (KLK) and the East Coast Expressway Phase 1 (LPT1) disseminated financial aids to three of its fenceline community as part of its Aidiladha contribution which will benefit some 2,000 *asnaf's* this year, last Tuesday.

“Alhamdulillah, after almost three years performing the *korban* ritual under tight SOP due to the pandemic, ANIH Berhad is grateful to be actively contributing through one of our key community engagement activities for Aidiladha to our fenceline community,” said Haji Imran Gulcharan Abdullah, Chief Executive Officer (CEO) of ANIH Berhad.

“Alhamdulillah, after almost three years of not performing the ritual on a large scale as a community, the corporate contribution by ANIH Berhad will certainly bring greater joy to our qariah members”, said Kamarizan Baharuddin, qariah member from Masjid Kampung Mempateh.

Meanwhile, Zulkiflee Jalil from Masjid Yayasan Mohamed Noah expressed his gratitude as the mosque had always been visited by tourist who frequent Genting Highlands. Although the number of its qariah maybe small in comparison, the management had still taken the necessary steps, ensuring the celebrations adhere to the SOP outlined by the local Islamic authority and the states Veterinary Department.

Since its introduction, the Corporate Social Responsibility (CSR) initiative have benefited 7,800 people from a total of 12 fenceline communities of KLK and LPT1 highway.

-END-

About ANIH Berhad

Anih Berhad is the concessionaire holder of the East Coast Highway (LPT) which encompasses 250KM highway including components of the Kuala Lumpur-Karak Highway (KLK) and East Coast Highway Phase 1 (LPT 1). Beginning from Gombak at KM 19.2 Klang Valley to Jabor at KM 250 Terengganu, LPT shortens travel time, from Klang Valley to the main cities on the East Coast, especially Kuantan. Toll operations and the implementation of ANIH Berhad highway networks are managed by the MTD Group.

**Media Statement issued on behalf of ANIH Berhad by:
Group Corporate Communications Department
MTD Group**

Menara MTD, 1, Jalan Batu Caves, 68100 Batu Caves, Selangor Darul Ehsan, Malaysia
Tel : 03-6195 1111 Fax : 03-6187 5055 Website : www.mtdgroup.com.my, www.anihberhad.com

MEDIA STATEMENT

FOR IMMEDIATE RELEASE

2, 000 名 Asnafs 从哈芝节捐款中受益
~ ANIH 有限公司今年为三个社区提供帮助~

吉隆坡，2022 年 7 月 1 日-东海岸大道（LPT1）及吉隆坡加叻大道（KLK）特许经营公司 ANIH 有限公司今天向其运营的高速公路沿线的三个社区分发了财政援助，作为哈芝节捐款的一部分，使大约 2,000 名祭拜与贫穷群体（Asnafs）受益。

“因为疫情的关系，穆斯林在近 3 年不得不以简单化的方式进行宰牲仪式，ANIH 有限公司很高兴能够恢复这项企业社会责任计划（CSR），也趁这个哈芝节为我们经营的高速公路沿线社区的贡献，” ANIH 有限公司首席执行官(CEO)伊姆兰古查然阿卜杜拉说。

“Alhamdulillah，在近三年没有大规模举行仪式之后，我相信有了 ANIH 有限公司的这份贡献会给我们的 qariah 成员带来更大的欢乐，” Kampung Mempateh 清真寺的 qariah 成员卡马里扎巴哈鲁丁说。

与此同时，Yayasan Mohamed Noah 清真寺的祖基弗利加里尔表示感谢，因为该清真寺一直是云顶高原的游客观光景点。尽管与之相比，其 qariah 的数量可能很少，但管理层仍然采取了必要的措施，遵守当地伊斯兰当局和州兽医部门概述的 SOP，以确保仪式能够顺利进行。

除此之外，位于 Felda Lepar Hilir 的 Al-Makmur 清真寺也收到了这次的援助。自 2014 年推出以来，共有来自 KLK 和 LPT1 高速公路沿线 12 个社区的 7,800 个 asnafs 受益于该企业社会责任计划。

-完-

关于 ANIH 有限公司

ANIH 有限公司是东海岸高速公路 (LPT) 的特许经营商，该高速公路是由吉隆坡-加叻高速公路 (KLK) 和东海岸高速公路 (LPT 1)组成的，全长 250 公里 (KM)。从 KM 19.2 Klang Valley 的 Gombak 到 KM 250 Terengganu 的 Jabor，LPT 缩短了从巴生谷到东海岸主要城市，尤其关丹的旅行时间。ANIH Berhad 高速公路网的收费运营和维护由 MTD 集团管理。

ANIH 有限公司代表发表媒体声明：
集团企业传讯部
MTD Group

Menara MTD, 1, Jalan Batu Caves, 68100 Batu Caves, Selangor Darul Ehsan, Malaysia
Tel : 03-6195 1111 Fax : 03-6187 5055 Website : www.mtdgroup.com.my, www.anihberhad.com